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PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT

PERTANYAAN LISAN

DARIPADA YB. UST. DATO’ DR. MOHD KHAIRUDDIN
BIN AMAN RAZALI [ KUALA NERUS ]

TARIKH

SOALAN

13 NOVEMBER 2017

YB. Ust. Dato’ Dr. Mohd Khairuddin Bin Aman Razali [ Kuala Nerus ] 
minta MENTERI PELANCONGAN DAN KEBUDAYAAN menyatakan 
kepentingan arak dan sumbangannya kepada industri pelancongan dan 
pendapatan negara.
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JAWAPAN : PATO’ SERI MOHAMED NAZRI BIN ABDUL AZIZ 

MENTERI PELANCONGAN DAN KEBUDAYAAN

Tuan Yang di-Pertua,

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, Kementerian Pelancongan 
dan Kebudayaan tidak menatikan bahawa minuman keras atau arak 
merupakan minuman kegemaran bagi pelancong-pelancong asing yang 
datang ke Malaysia terutamanya bagi yang bukan beragama Islam. 
Walau bagaimanapun, minuman keras ini bukanlah merupakan taktor 
utama tarikan pelancong ke negara kita. Malaysia masih mempunyai 
pelbagai keistimewaan dan keunikan yang berupaya menarik pelancong 
asing ke negara kita seperti kepelbagaian makanan, keindahan alam 
semulajadi serta kepelbagaian budaya, bangsa, kaum dan agama yang 
hidup saling hormat-menghormati antara satu sama lain.

Sekian, terima kasih
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